

PENERANGAN

ini [Gas heating Tea Roasting Pot](#) sangat meniru proses pemanggangan teh manual; periuk pertama industri boleh berputar 360 darjah, teh dipanaskan tanpa sudut mati, dan penempatannya lebih seragam.

Kami adalah syarikat pertama dalam industri yang memasang paip udara panas pada badan periuk. Anda boleh memilih sama ada untuk meniup udara panas ke dalam mesin. Udara panas boleh mengalirkan wap air dari periuk dengan cepat untuk mengelakkan teh daripada disumbat dan menjejaskan kualiti teh.

Teh yang dihasilkan daripada mesin ini mempunyai rasa yang hampir sama dengan teh yang dibuat oleh guru berpengalaman. Jika anda ingin menghasilkan teh berkualiti tinggi, mesin ini boleh meningkatkan kualiti teh anda.

Mesin ini menggunakan pemanasan gas, penjimatan tenaga, dan perlindungan alam sekitar, dan ketebalan plat keluli ialah 6mm. Kualiti teh adalah sekata, iaitu hampir sama dengan teh yang dihasilkan dengan tangan. Ia adalah mesin yang ideal untuk menghasilkan teh gred tinggi!

KELEBIHAN

1. Platun api pembakaran berbentuk T meliputi tong penetapan teh, kawasan terbakar sehingga 100%.
2. Terdapat tiga injap di bahagian bawah, yang boleh dinyalakan secara manual sekiranya berlaku kegagalan kuasa, jadi daun teh tidak dibazirkan.
3. Reka bentuk injap solenoid automatik, pemanasan secara automatik bermula dan berhenti, injap solenoid ditutup secara automatik apabila suhu mencapai suhu yang ditetapkan, dan mesin berhenti pemanasan. Apabila suhu lebih rendah daripada suhu yang ditetapkan, injap solenoid terbuka dan mesin dipanaskan semula, yang boleh menjimatkan bahan api.
4. Kekalkan reka bentuk kepala pembakaran nyalaan pembakaran berterusan, simpan nyalaan pembakaran berterusan selepas penyalaan berjaya, nyalakan semula daripada nyalaan pembakaran berterusan, mengurangkan tekanan jarum penyalaan dan gegelung pencucuhan, dan meningkatkan hayat perkhidmatan.

PERMOHONAN

[Tea Roasting Pot](#) sesuai untuk memproses teh hitam / hijau / oolong / putih / gelap / herba, berikut adalah masa kerja yang diperlukan untuk pengeluaran teh di atas.

Jenis Teh	Waktu bekerja
Teh hijau	15-20 Minit
Teh Oolong	15-20 Minit
Teh herba	15-20 Minit

Data di atas adalah untuk rujukan sahaja, dan masa pemprosesan khusus hendaklah ditentukan mengikut situasi sebenar.

SPESIFIKASI

Jika anda mempunyai keperluan khas, ia boleh disesuaikan mengikut keperluan pelanggan.

FOTO







Assistant
Deli Tea Machine



DELIJX.COM



HUBUNGI

Jika anda berminat dengan produk ini, sila hubungi kami untuk mendapatkan harga.



↑ ↑ Klik ikon untuk mendapatkan harga terkini secara terus ↑ ↑



Quanzhou Deli Agroforestrial Machinery Co., Ltd.

12# Dongqing Road, Chengxiang Town,

Anxi County, Quanzhou, Fujian, China (Mainland)

WhatsApp / WeChat: 0086-18120033767

Email : info@delijx.com

Web: www.delijx.com

↓ ↓ Anda juga boleh meninggalkan maklumat hubungan anda di bahagian bawah. Kami biasanya menghubungi anda dalam masa kira-kira 10 minit ↓ ↓